
Reunió del professorat de Màster; 25 de Setembre del 2019: 
 

Assistents: 
 
Ileana Bladé 
Iolanda Sola 
Bernat Codina 
Joan Bech 

Javier García-Serrano 
Chloé Prodhomme 
Froila Palmeiro 
Maria Rosa Soler 

Raül Marcos 
Carme Llasat 

 
1) Informació sobre els estudiants del curs 2018-2019 

La coordinadora del Màster informa sobre l’estat final de la matriculació.  
Tenim 16 noves matriculacions aquest curs, però hi ha classes amb més de 20              
alumnes, degut a que hi alumnes de l’any anterior. 
Tenim dos becaris de Màster: Mario Rodrigo i Clara Jaén. Treballen amb la Ileana i la                
Mireia 15h/setmana. És una beca per fer el TFM. 
 

2) TFMs 2018-2019:  
Pel que fa als alumnes que continuen i han de fer el TFM durant aquest curs, cal que                  
els professors pengin les seves propostes noves de TFM. Data límit: mitjans            
d’octubre.  
La Carme planteja que, a raó de la queixa d’un alumne, caldria especificar al campus               
virtual els criteris d’avaluació general en els TFM. També cal decidir de quina forma              
es pren en consideració l’opinió del tutor del TFM durant la presentació oral. 
S’ACORDA FER REUNIÓ ESPECÍFICA PER CONSENSUAR ELS CRITERIS        
D’AVALUACIÓ DELS TFM ABANS DE FEBRER.  
 

3) Proposta de normativa de compensació per alumnes que hagin superat totes les            
assignatures menys 1 i tinguin nota superior a 4 (i mitjana superior a 5). 
Es descarta fer una normativa oficial. Es considera preferible valorar cas per cas, i              
prendre decisions que tinguin en compte el treball de l’alumne en conjunt. 
En casos límit cal parlar amb la coordinadora abans de signar l’acta. 

 
4) Es fan comentaris diversos després de la primera setmana de classe. No s’anticipen             

problemes de moment.  
 

5) Tasques pendents: Taula de Volum de Feina, llista de TFMS, penjar examens            
finals i plans docents nous/modificats, Informació Titulats.  
Cal revisar la taula de volum de feines. Es decideix eliminar el calendari d’entrega              
d’activitats al Metacurs ja que (i) és redundant, (ii) els alumnes no el consulten gaire,               
(iii) dona molta feina i no tenim secretària. 
 

6) Precs i Preguntes: La Carme suggereix fer un posicionament pel que fa a la Crisi               
Climàtica. La Rosa proposa que, com els seminaris professionals s’han inclòs dins de             
les classes, es podria portar algun convidat que tractés temes de Crisi Climàtica.             
S’acorda elaborar un manifest com a professorat per penjar al Metacurs i a la Página               
web del Màster.  



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


